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Bakgrunn 

• Klubben’s økonomi er i dårlig forfatning 
• Betydelige driftsunderskudd de siste årene har 

gjort at vi har levd på bingomidler 
• Lotteritilsynet har meddelt at vi ikke lenger får 

bingomidler fom. 2013 pga lavt antall 
medlemmer under 18 år 

• Klubben må umiddelbart treffe tiltak for å bringe 
driften i økonomisk balanse 

• Klubbens eksisterende flypark er for kostbar både 
å drive og finansiere 



Hovedmål 
Hovedstyret har siden i vår jobbet med å finne løsninger som 

bringer driften i balanse: 
 
Hovedmål 

– Restrukturere driften slik at vi ikke lenger går med underskudd 
– I lys av nye sertifikatregler etablere et flytilbud for alle gruppene 

som medlemmene ønsker å utnytte og som egner seg for drift 
på ENHS 

– Legge til rette for bærekraftig drift slik at klubben på lengre sikt 
kan investere i en flyflåte som er fremtidsrettet 

• Fordeling av bingomidler 
– Bingomidlene deles likt på klubbens tre grupper 

 



Seil - tiltak 

• Selge DFK – antatt salgsverdi 500 000 

• Kjøpe mikro-slepefly – ca 1 mill.  
– Finansieres gjennom salgsinntekter fra DFK og Seils 

andel av bingomidler 

• Oppnår da langt lavere driftskostnader og bedre 
regularitet 

• Lavere støybelastning og slitasje på banen 

• Merk: Seil er avhengig av en fungerende Mikro 
gruppe for at denne løsningen skal fungere 

 



Mikro - tiltak 

• Mikro har i dag ikke et eget fly 
– De har leid inn til skoling 

• Kjøpe brukt skolefly, samme type og motor som 
slepeflyet 
– Andel av bingomidler 

– Private andeler i tillegg 

• Har godt elevgrunnlag for å kunne drive skoling 

• En fungerende Mikro gruppe er nødvendig for at 
Seil skal kunne kjøpe mikro-slepefly 



Motor - tiltak 

• Selge ett fly; LN-DFM 

– Antatt salgsverdi 1,3 MNOK 

• Ønsker fortsatt å ha to fly 

– Med billigere og mer egnet fly viser beregninger at 
aktivitetsnivået vil holde til to fly 

• Anskaffe billigere fly til erstatning for DFM 

– Andel av salgsinntektene fra DFM 

– Andel av bingomidler 

 



Oppsummering 

• Hovedstyret ønsker Årsmøtets tilslutning til 
planen som er presentert 

• Tiltakene er allerede godkjent i hvert 
gruppestyre og Hovedstyret 

• Når tiltakene er gjennomført forventes 
klubbens drift å komme i økonomisk balanse 
igjen 

• 2012 er et oppryddingsår, 2013 er året for å se 
fremover  


